



BOWLING BALL REGISTRATION FORM 2025 - Edmonton, AB



- Prior to the start of the day's competition, a ball registration form listing the bowling balls to be used will be completed and handed in to the Tournament Committee.
- Each bowler may register a maximum of six (6) bowling balls. All other balls must be removed from the competition site.
- A damaged ball can only be replaced by a registered ball.
- Use of a non-registered ball will result in disqualification of the game or games in which the ball was used.
- Each bowler is responsible for his/her equipment before, during and after the tournament.
- The Tournament Committee reserves the right inspect and verify the bowling equipment being used at any point in the tournament.
- Watch for details at the host centre for a designated area for resurfacing the ball between competition rounds.

Make of Ball	Serial Number
_____	_____
_____	_____
_____	_____
_____	_____
_____	_____
_____	_____

_____	_____	_____
Competitor's Name	City & Province	Age Division



FORMULAIRE D'INSCRIPTION DES BOULES DE QUILLES 2025 - Edmonton, AB



- Avant le début de la journée de compétition, un formulaire d'inscription des boules de quilles qui seront utilisées devra être complété et remis au Comité du tournoi.
- Chaque quilleur doit enregistrer un maximum de six (6) boules. Toutes les autres boules doivent être déplacées de l'aire de la compétition.
- Une boule endommagée doit être remplacée seulement par une boule enregistrée.
- L'utilisation d'une boule non-enregistrée résultera à la disqualification de la partie ou des parties dans laquelle ou lesquelles la boule était utilisée.
- Chaque quilleur est responsable de son équipement après le tournoi.
- Le Comité du tournoi se réserve le droit d'inspecter et vérifier en tout temps durant le tournoi, l'équipement de quilles qui sera utilisé.
- Surveillez les détails au centre hôte pour une zone désignée pour le resurfaçage du boules entre les rondes de compétition.

Marque de boule	Numéro de série
_____	_____
_____	_____
_____	_____
_____	_____
_____	_____
_____	_____

_____	_____	_____
Nom du compétiteur	Ville et Province	Division d'âge